

CONODDH

DEFINITION

CONODDH (*Coordination Nationale des Organisations de Défense des Droits Humains*), the National Coordination of Organizations Defending Human Rights is a network of organizations working in the human rights field. It is independent of any religious or political affiliation. It was founded in October 2006. Its headquarters are in Port-au-Prince, but it is open to establishing a presence in any part of the country. CONODDH may have chapters in all the geographical Departments of Haiti, and in the Haitian diaspora.

OBJECTIVES

The National Coordination of Organizations Defending Human Rights seeks to promote and defend, throughout the country, the civil, political, cultural, economic and social rights of all Haitians, independent of their social standing and their religious or political affiliations. This work will also be done in the heart of every community in foreign lands where our Haitian compatriots live.

MEMBERS

CONODDH has only organizational memberships. The initiative to establish CONODDH was launched by the following organizations: GDP (*Groupe de Défense des Droits des Prisonniers Politiques*, or Political Prisoners' Rights Defense Group); the BAI (*Bureau des Avocats Internationaux*, or Bureau of International Lawyers); FTS (*Fondation Trente Septembre*, or September 30 Foundation); the *Collectif des Parents des Prisonniers Politiques* (the Political Prisoners' Families Collective); CREDHU/CTH, (*Comité pour le Respect des Droits Humains de la Confédération des Travailleurs Haitiens*, or Committee for the Respect of Human Rights of the Confederation of Haitian Workers), GARDH (*Groupe d'Action et de Recherche pour les Droits Humains*, or Human Rights Action and Research Group).....

STRUCTURE

CONODDH is governed by a General Assembly which meets every six months. The General Assembly chooses, every two years by random drawing and on a rotating basis from its member organizations, an executive committee which in turn names an Executive Secretary.

FINANCING

CONODDH receives funds for its operations from member contributions.

CONODDH may also receive financing from any funding source, national or international, state or private, as long as the donor's philosophy is compatible with that of CONODDH. In no case may a donor dictate CONODDH's conduct.

CONTRIBUTION Form

Name.....
Mailing Address.....
.....
Tel.:
Amount of contribution
Cash.....CheckNo..... Bank

CONTACT INFORMATION

Boite Postale 19048, 3, 2e Rue Lavaud
Port-au-Prince, Haiti
Tél.: 509 – 244 – 7987 / 88
Fax.: 206 – 350 – 7986 ou 509 – 244 – 7986
conoddh@yahoo.fr, conoddh@hotmail.com

CONODDH

DEFINITION

La CONODDH (Coordination Nationale des Organisations de Défense des Droits Humains) est un regroupement d'organisations travaillant dans le domaine des droits humains. Elle est indépendante de toute affiliation religieuse ou politique. Elle a été fondé le octobre 2006. Son siège social est à Port-au-Prince, mais peut s'établir en n'importe quel point du territoire National. La CONODDH peut avoir des annexes dans tous les départements géographiques d'Haiti et en diaspora.

OBJECTIF

La Coordination Nationale des Organisations de Défense des Droits Humains a pour objectif de travailler à promouvoir, à défendre sur toute l'étendue du territoire national, les droits civils, politiques, culturels, économiques et sociaux de tous les haitiens (?) indépendamment de leur appartenance sociale, de leur affiliation religieuse et politique. Ce travail se fera au sein de toute communauté en terre étrangère où vivent des compatriotes haitiens.

MEMBRES

La CONODDH n'admet que des organisations comme membres L'initiative de mettre sur pied la CONODDH a été lancée par les organisations suivantes: le GDP (Groupe de Défense des Droits des Prisonniers Politiques), le BAI (Bureau des Avocats Internationaux), la FTS (Fondation Trente Septembre), le Collectif des Parents des Prisonniers Politiques, le CREDHU/CTH, (Comité pour le Respect des Droits Humains de la Confédération des Travailleurs Haitiens), le GARDH (Groupe d'Action et de Recherche pour les Droits Humains).....

STRUCTURE

La CONODDH est dirigée par une Assemblée Générale qui se réunit chaque 6 mois.

L'Assemblée Générale choisit, par tirage au sort, sur une base rotative, au niveau des organisations membres, et chaque 2 ans un comité exécutif qui à son tour nomme un Secrétariat exécutif.

FINANCEMENT

Pour son fonctionnement, la CONODDH reçoit de l'argent venant de la cotisation de ses membres.

La CONODDH peut recevoir aussi du financement de n'importe quel bailleur de fonds national ou international, étatique ou privé pourvu que la philosophie du bailleur rejoint celle de la CONODDH.

En aucun cas un bailleur de fond ne peut dicter à la CONODDH sa conduite.

CONTRIBUTION

Nom

Adresse postale.....

.....

Tél.:

Montant de votre contribution

Cach.....ChèqueNo..... Banque

COORDONNEES

Boite Postale 19048, 3, 2e Rue Lavaud
Port-au-Prince, Haiti
Tél.: 509 – 244 – 7987 / 88
Fax.: 206 – 350 – 7986 ou 509 – 244 – 7986
conoddh@yahoo.fr, conoddh@hotmail.com